



MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE—OF
Montreal

Deuxième année - No. 3
 Second year -

20 Février 1905
 February

Les abonnements sont reçus chez
 Le Trésorier de la Ville de Montréal,
 Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
 être adressées au directeur de
 "LA GAZETTE MUNICIPALE"
 Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
 The City Treasurer of Montreal
 City Hall

All other communications should be
 addressed to the managing-editor of
 "The Municipal Gazette"
 City Hall

TELEPHONE : MAIN 424C

Parait le lundi matin
 Published every Monday
 morning
 Abonnements \$2 par an
 Subscriptions a year
 Payables d'avance
 Payable in advance

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
 Official organ of the Corporation of the City of Montreal
 CANADA

RAPPORT DU
 Surintendant du Telegraphe d'Alarme d'Incendie

Pour l'année expirée le 31 Décembre 1904

Au Président et aux Membres de la Commission des Incendies et de l'Éclairage,

Messieurs,

J'ai l'honneur de vous présenter le 41ème rapport annuel du département des Alarmes d'Incendie pour l'année expirée le 31 décembre, 1904.

Dans le cours de l'année, 1,144 alarmes ont été reçues et correctement transmises au département des incendies, comme suit:

Alarmes par avertisseurs	890
Alarmes par téléphone	247
Alarmes automatiques	7
Secondes alarmes	22
Troisièmes alarmes	3
Alarme générale	1
Total	1,144

ALARMES PAR TÉLÉPHONE

Les municipalités suivantes ont demandé l'aide de notre brigade par notre système de téléphone:

DeLorimier	2
Maisonneuve	3
Sainte-Cunégonde	1
Saint-Henri	1
Village Turcot	1
Verdun	2
Ville Saint-Louis	5
Villeray	1
Total	16

SERVICE DES ALARMES D'INCENDIE

Un sérieux accident est arrivé à notre système d'alarmes, l'année dernière. Le 29 juillet, par suite de la chute d'un poteau, un fil à haute tension tomba sur le circuit à signaux No 1, sur la rue Wellington, brûlant les avertisseurs Nos 86, 161, 162, 166, 167, 169, 171, 178 et 179.

Heureusement, lors de cet accident, la compagnie Northern Electric avait un grand nombre d'avertisseurs, qu'elle mit à notre disposition et qui furent installés à la place de ceux

REPORT OF THE
 Superintendent of the Fire Alarm Telegraph

For the year ending December 31st, 1904.

To the Chairman and Members of the Fire and Light Committee,

Gentlemen,

I respectfully beg leave to submit for your consideration the 41st annual report of the Fire Alarm Telegraph department for the year ending December 31st, 1904.

During the year 1,144 alarms were received, and correctly transmitted to the fire department as follows:

Box alarms	890
Telephone alarms	247
Automatic alarms	7
Second alarms	22
Third alarms	3
General alarm	1
Total	1,144

TELEPHONE ALARMS.

The following places outside the city requested assistance at fires through our telephone system:

DeLorimier	2
Maisonneuve	3
Ste. Cunégonde	1
St. Henri	1
Turcot village	1
Verdun	2
Ville St. Louis	5
Villeray	1
Total	16

FIRE ALARM SYSTEM.

The only serious mishap to our system during the year occurred on July 29th, when, through the falling of a pole, a high tension wire on Wellington street, crossed No. 1 signal circuit, burning out boxes 86, 161, 162, 166, 167, 169, 171, 178 and 179.

Fortunately, at the time of the accident, the Northern Electric Co. had a number of new boxes ready for use, and